
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság

2022. szeptember 7-i
NYILVÁNOS üléséről

Az  ülés  helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  II.  emelet  nagyterem  (2040  Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen  voltak: Laczik  Zoltán  elnök, dr.  Czuczor  Gergely,  Farkas  Benedek,  Stift  Nándor
képviselők és Matuszkáné Papp Ilona, Spányik József külsős bizottsági tagok.

Igazoltan távol: Kisberk Balázs, Monostori-Kalovits Márk képviselők és Betlehem Csaba, 
dr. Bereczki Krisztina, Keller-Deák Kristóf külsős bizottsági tagok.

Jelen voltak továbbá  : 
Tanácskozási joggal: Löfler Dávid képviselő.
Polgármesteri Hivatal részéről: Vágó Csaba kabinetvezető, Zsák András osztályvezető.
Skype-on vett részt:

Jegyzőkönyvvezető: dr. Sándor Anett

Laczik Zoltán  elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottság  ülésén.  Megállapítja,  hogy a Bizottság  11  tagja közül  6 tag  jelen  van,
határozatképes és az ülést 1410 órakor megnyitja. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri  Farkas
Benedek bizottsági tagot, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot. 
A Bizottság  6 egyhangú igen  szavazattal támogatja, hogy  Farkas Benedek  bizottsági tag
legyen az ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Laczik Zoltán elnök: Tájékoztatja a Bizottság tagjait, hogy a meghívó szerinti napirendhez
egy  sürgősségi  indítvány  érkezett  A  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda
intézményvezetőjének  határozott  idejű  megbízása c.  előterjesztés,  melyet  javasol  8.
napirendi  pontként  felvenni.  Továbbá  javasolja,  hogy  a  két  zárt  ülésen  tárgyalandó
napirendet utolsóként tárgyalják. Felteszi szavazásra a módosításokat, melyet a Bizottság 6
egyhangú igen szavazattal elfogadott.
Felteszi  szavazásra  a  módosított  napirendet,  melyet  a  Bizottság  6  egyhangú  igen
szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta:

42/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Farkas Benedek képviselő bizottsági tagot választja meg, a
jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B. Napirend:

NYILVÁNOS ülés:

I. Testületi hatáskör: 

1.) Tájékoztató  Budaörs  Város  Önkormányzat  2022.  I.  félévi  költségvetésének
végrehajtásáról
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2.) Az  önkormányzat  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat megillető pótlékokról szóló rendelet módosítása

3.) SNI gyermekek térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás
4.) SNI tanulók térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás
5.) A BSC 1924 Kft. Felügyelő Bizottságába Budaörsi Önkormányzat által javasolt tag –

KMISB
6.) A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház státuszainak módosítása
7.) A Budaörsi Latinovits Színház státuszainak módosítása
8.) A Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda  intézményvezetőjének  határozott  idejű

megbízása

II. Bizottsági hatáskör: 

9.) A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház igazgatói pályázatának kiírása

ZÁRT ülés:

I. Testületi hatáskör: 

10.) Különleges  bánásmódot  igénylő  gyermek  óvodai  nevelésének  méltányossági
támogatásának módosítása – ZÁRT ülés

11.) Hauser József Díj és Sport díj adományozása – ZÁRT ülés

Napirend előtti hozzászólás: nem volt.

Napirendek tárgyalása:

I. Testületi Hatáskör:

1.)  Tájékoztató  Budaörs  Város  Önkormányzat  2022.  I.  félévi  költségvetésének
végrehajtásáról

Laczik Zoltán elnök: Miután hozzászólás és észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra a
határozati  javaslatot,  melyet  a  Bizottság  5  igen  1  tartózkodás szavazattal  minősített
többség hiányában nem támogatott.  

43/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
Tájékoztató  Budaörs  Város  Önkormányzat  2022.  I.  félévi  költségvetésének
végrehajtásáról

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága
minősített  többség  hiányában  nem  javasolja  a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város
Önkormányzat  2022.  I.  féléves  gazdálkodásáról  szóló  tájékoztató  elfogadását  az  1-37.
mellékletek szerint.

2.) Az  önkormányzat  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat megillető pótlékokról szóló rendelet módosítása

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett.  Felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal
az alábbiak szerint fogadott el. 
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44/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
Az  önkormányzat  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat megillető pótlékokról szóló rendelet módosítása

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  elfogadásra  javasolja a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város
Önkormányzata fenntartásában működő intézményekben foglalkoztatott közalkalmazottakat
megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II. 26.)  önkormányzati  rendelet
módosításáról szóló rendelet megalkotását a melléklet szerint.

3.) SNI gyermekek térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett.  Felteszi
szavazásra az előterjesztés szerinti  határozati javaslatot, melyet a Bizottság  6 egyhangú
igen szavazattal elfogadott. 

45/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
SNI gyermekek térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  elfogadásra  javasolja a Képviselő-testületnek a  sajátos  nevelési  igényű
gyermekek nem az önkormányzat fenntartásában működő intézményben fizetendő térítési
díjainak támogatásáról szóló 34/2013. (VI. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló
rendelet megalkotását a melléklet szerint. 

4.) SNI tanulók térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett.  Felteszi
szavazásra az előterjesztés szerinti  határozati javaslatot, melyet a Bizottság  6 egyhangú
igen szavazattal elfogadott. 

46/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
SNI tanulók térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  elfogadásra  javasolja a Képviselő-testületnek a  sajátos  nevelési  igényű
tanulók  nem  az  önkormányzat  területén  működő  iskolákban  fizetendő  térítési  díjainak
támogatásáról szóló 41/2013. (IX.30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet
megalkotását a melléklet szerint. 

5.) A BSC 1924 Kft. Felügyelő Bizottságába Budaörsi Önkormányzat által javasolt tag –
KMISB

dr. Czuczor Gergely: Kérdezi, hogy kik a tagjai még a felügyelő bizottságnak.
Vágó Csaba: Tájékoztatja, hogy benne van a BSC képviseletében egy fő, továbbá egy fő
azon alapítvány részéről, akik a támogatást gyűjtik, ha jól emlékszik akkor a Tüske Roland.
Dr. Molnár Gábor képviselő az önkormányzat részéről és Somlyó Gergely elnökként a BSC
részéről,  valamint az érintett  társulat részéről Árgyelán Gábor. Kovács Gábor volt  az, aki
korábban Simándi Szelim helyébe lépett. 
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Laczik  Zoltán  elnök:  Felteszi  szavazásra  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,
melyet a bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott. 

47/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
A BSC 1924 Kft. Felügyelő Bizottságába Budaörsi Önkormányzat által javasolt tag –
KMISB

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  2022.  szeptember  15-től  2024.
április 4-ig terjedő időszakra Monostori-Kalovits Márk urat jelöli a BSC 1924 Kft. Felügyelő
Bizottsága tagjának.

6.) A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház státuszainak módosítása

Vágó Csaba: Ismerteti az előterjesztést. A kiinduló pont az, hogy a kisvállalkozókra ráboruló
KATA krízis, az valamilyen módon a városi intézményrendszerben is érezteti a hatását. Ezt
próbálják  orvosolni.  Úgy tűnik  az  önkormányzatnak  és  a  korábbi  vállalkozók  számára is
kedvezőbb, hogyha státuszba kerülnek, mert lehet hogy anyagilag nem járnak jobban, de
legalább biztosított  az,  hogy többe nem fog kerülni  a kevesebb jövedelmük a következő
évben. 
dr. Czuczor Gergely: Kérdezi, hogy ez az önkormányzatnak egy költségnövekedést jelent-
e?
Vágó Csaba: Egy enyhe költségnövekedés van, de nem jelentős. Egyébként az intézmény
költségvetése biztosítja idén.
Laczik  Zoltán  elnök:  Felteszi  szavazásra  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,
melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott. 

48/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház státuszainak módosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága javasolja  a Képviselő-testületnek,  hogy a Budaörsi  Jókai Mór Művelődési Ház
jóváhagyott  álláshelyeinek számát,  12 főről  14 főre  emelje,  2  fő,  8 órás  „közművelődési
munkatárs” megnevezésű álláshely biztosításával, 2022. szeptember 1-jétől.

7.) A Budaörsi Latinovits Színház státuszainak módosítása

Vágó Csaba: Ismerteti az előterjesztést. Van néhány olyan szakma, aminél az, hogy KATA-s
vállalkozóként  tudták  a  feladatot  ellátni,  ez  a  színészekre  kiemeleten  igaz.  Egy színész
általában, még ha egy színházi társulat tagja is, emellett rengeteg mellékszereplést vállal,
felkérésnek tesz eleget, szinkronszínészként is tevékenykedik, ami gyakorlatilag azt jelenti,
hogy 2011 óta a legkedvezőbb forma a KATA adózás volt. Ez egyik pillanatról a másikra
felborult. Azt kellett volna végig nézni, hogy a Latinovits társulatának egy része a színészek
oldaláról  elmegy,  mert ilyen feltételek mellett  nem tudja vállani.  Lényegében 30-40 %-kal
többe került volna számukra a KATA megszűnését követő bármilyen átalányadózási forma. A
város jelentős költségvetési forrást nem tud áldozni, hogy a KATA krízisbe kerülő vállalkozási
formájukat  egyik  pillanatról  a  másikra  elvesztő  entitásoknak  a  kárát  megtérítse.  Ezért
hosszas egyeztetés után arra jutottak, hogy a Latinovits Színház a meglévő költségvetési
forrásaiból  szigorú  gazdálkodással  és  megtakarítással  a  következő  év  január  30-ig  azt
vállalja,  hogy  amennyiben  azt  a  12  főt  –  aki  döntő  többségében  színész  –  határozott
időtartamú  munkaviszonnyal  az  önkormányzat  a  Színházhoz  köti,  akkor  ennek  a  forrás
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oldalát  a  saját  takarékoskodásával  előteremti.  Valamilyen  megoldást  kellett  találni  a
helyzetre, hiszen közben elindult  az évad, 3 darabot be szeretnének mutatni és ezeket a
színészekkel  el  kell  játszani.  Csak  ha  ők  elmennek,  akkor  egyik  pillanatról  a  másikra  a
Latinovits Színház repertoárja bedől. Ugyan nem tudják mit hoz a jövő, de legalább január
30-ig lássanak előre.  
dr. Czuczor Gergely: Ez a 12-13 fő egyharmadával növeli az álláshelyek számát. Kérdezi,
hogy ez a 12 fő máshol nem volt foglalkoztatva, csak a Budaörsi Latinovits Színházban. Ők
rendelkeznek-e az idejükkel, vagy más színházban is játszanak-e. Azt érti, hogy a terheket
teljes egészében a színház vállalja, de a többi színház hozzátesz-e majd, lehet-e valamilyen
kooperációt kiépíteni.
Vágó Csaba: Alapvetően a színházi  társulat  egy összeszokott  közösség,  ennek a tagjai
szerepelnek a 12 fő álláshelyben. Alapvetően az idejük nagy részét a Latinovits Színházban
töltik,  de  természetesen  lehet  az  mondani,  hogy  némelyikük  a  Vörösmarty  Színházban
haknizik,  látnak  el  meghívott  előadói  feladatokat,  de  ehhez  a  társulathoz  tartoznak.
Mondhatnánk azt a Vörösmarty Színháznak, hogy alkalmazza ő és majd beszállnak, de a
dolog nem erről szól. Arról szól, hogy néhány év alatt felépült egy olyan színházi társulat,
akiknél bármelyik tagnak az elvesztése is komoly drámát tud okozni. Minden egyes színész,
minden  egyes  színpadtechnikus  elvesztése  komoly  dráma.  Dobhatják  a  Vörösmarty
Színházra ennek a terhét, aki egyébként nem fog kinyitni az évad első két hónapjában, mivel
nem tudja kifizetni  a  rezsit.  Ilyen módon mondhatják,  hogy fizessenek ők is,  de ez nem
méltányos, mert jelenleg ők a mi színészeink. Ráadásul abba a helyzetbe kerültek, hogy egy
adóév  közepén  rúgták  ki  alóluk  a  sámlit.  Gyakorlatilag  a  12  fő  elvesztése  lefejezné  a
Színházat.  A  Színháznak  olyan  betöltetlen  álláshelyeiből  és  dologi  kiadásaiból  vannak
lehetőségei,  hogy bizonyos  financiális  oldalt  ebbe  be  tudjon  tenni,  ami  gyakorlatilag  azt
jelenti, hogy ez a város költségvetése szempontjából nem okoz drámát. Ugyanakkor tudni
kell, hogy az eddigi megbízotti státusznak a pénzügyi fedezete is ebbe épül be. Gyakorlatilag
a többletköltségeket kell dologiból és egyebekből fizetni.      
Laczik  Zoltán  elnök:  Felteszi  szavazásra  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,
melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott. 

49/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
A Budaörsi Latinovits Színház státuszainak módosítása

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörsi Latinovits Színház
jóváhagyott álláshelyeinek számát, 35,75 főről 48,5 főre emelje határozott időre 2022.
szeptember 1-jétől 2023. január 31-ig.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörsi Latinovits Színház
SZMSZ-ének módosítását a melléklet szerinti változtatásokkal fogadja el.

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörs Város
Önkormányzat 2022. évi költségvetésről szóló 1/2022. (II.25.) önkormányzati rendelet
21. melléklet Budaörsi Latinovits Színház költségvetését az alábbiak szerint módosítsa:

Budaörsi Latinovits Színház 21. melléklet e Ft
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai sor
nő

1.874

Kiadások/I.2.1. Szociális hozzájárulási adó sor csökken 1.874

8.) A Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda intézményvezetőjének határozott idejű
megbízása

Vágó Csaba: Ismerteti az előterjesztést.
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Zsák András: Javasolja, hogy a határozati javaslat egészüljön ki az alábbival: „Ruppel Irén
intézményvezető tartós távolléte idejére”. 
Laczik  Zoltán  elnök:  Felteszi  szavazásra  a  módosított  határozati  javaslatot,  melyet  a
Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott. 

50/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
A  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda  intézményvezetőjének  határozott  idejű
megbízása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási Művelődési Ifjúsági és Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi
Óvoda  intézményvezetői  feladatainak  ellátásával  Ruppel  Irén  intézményvezető  tartós
távolléte idejére, 2022. szeptember 15. napjától előreláthatólag 2024. augusztus 15. napjáig
Farkasné Bánkuti Katát bízza meg. Közalkalmazotti illetményét a hatályos közalkalmazotti és
köznevelési  törvény,  valamint  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok  meghatározásáról
szóló  8/2016.  (II.  26.)  önkormányzati  rendeletében  foglaltak  figyelembevételével  állapítja
meg.

II. Bizottsági hatáskör

9.) A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház igazgatói pályázatának kiírása

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett.  Felteszi
szavazásra az előterjesztés szerinti  határozati javaslatot, melyet a Bizottság  6 egyhangú
igen szavazattal elfogadott. 

51/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház igazgatói pályázatának kiírása

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  elfogadja  a  Budaörsi  Jókai  Mór  Művelődési  Ház  igazgatói  álláshelyre
vonatkozó  pályázati  felhívás  kiírását  a  melléklet  szerinti  tartalommal  és  felkéri  a
Polgármestert a közzétételre.

Határidő: pályázat közzététele: azonnali, 
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet, Humánpolitikai Iroda 

Laczik Zoltán elnök: A továbbiakban áttérnek a zárt ülésre. A zárt ülésről külön jegyzőkönyv
készül. Zárt ülésen hozott határozat száma:

52/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
53/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat

k.m.f.

Farkas Benedek Laczik Zoltán
jegyzőkönyv-hitelesítő elnök
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	Laczik Zoltán elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén. Megállapítja, hogy a Bizottság 11 tagja közül 6 tag jelen van, határozatképes és az ülést 1410 órakor megnyitja. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Farkas Benedek bizottsági tagot, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot.
	42/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
	Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

	B. Napirend:
	I. Testületi hatáskör:
	1.) Tájékoztató Budaörs Város Önkormányzat 2022. I. félévi költségvetésének végrehajtásáról
	2.) Az önkormányzat fenntartásában működő intézményekben foglalkoztatott közalkalmazottakat megillető pótlékokról szóló rendelet módosítása
	3.) SNI gyermekek térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás
	4.) SNI tanulók térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás
	5.) A BSC 1924 Kft. Felügyelő Bizottságába Budaörsi Önkormányzat által javasolt tag – KMISB
	6.) A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház státuszainak módosítása
	7.) A Budaörsi Latinovits Színház státuszainak módosítása
	8.) A Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda intézményvezetőjének határozott idejű megbízása
	II. Bizottsági hatáskör:
	9.) A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház igazgatói pályázatának kiírása
	I. Testületi hatáskör:
	1.) Tájékoztató Budaörs Város Önkormányzat 2022. I. félévi költségvetésének végrehajtásáról
	Laczik Zoltán elnök: Miután hozzászólás és észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a Bizottság 5 igen 1 tartózkodás szavazattal minősített többség hiányában nem támogatott.
	43/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat

	2.) Az önkormányzat fenntartásában működő intézményekben foglalkoztatott közalkalmazottakat megillető pótlékokról szóló rendelet módosítása
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett. Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal az alábbiak szerint fogadott el.
	44/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
	Az önkormányzat fenntartásában működő intézményekben foglalkoztatott közalkalmazottakat megillető pótlékokról szóló rendelet módosítása
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Budaörs Város Önkormányzata fenntartásában működő intézményekben foglalkoztatott közalkalmazottakat megillető pótlékok meghatározásáról szóló 8/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet megalkotását a melléklet szerint.

	3.) SNI gyermekek térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás
	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez kérdés, észrevétel nem érkezett. Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	45/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat

	4.) SNI tanulók térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás
	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez kérdés, észrevétel nem érkezett. Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	46/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
	SNI tanulók térítési díj emeléséről szóló rendeletmódosítás
	5.) A BSC 1924 Kft. Felügyelő Bizottságába Budaörsi Önkormányzat által javasolt tag – KMISB

	dr. Czuczor Gergely: Kérdezi, hogy kik a tagjai még a felügyelő bizottságnak.
	Vágó Csaba: Tájékoztatja, hogy benne van a BSC képviseletében egy fő, továbbá egy fő azon alapítvány részéről, akik a támogatást gyűjtik, ha jól emlékszik akkor a Tüske Roland. Dr. Molnár Gábor képviselő az önkormányzat részéről és Somlyó Gergely elnökként a BSC részéről, valamint az érintett társulat részéről Árgyelán Gábor. Kovács Gábor volt az, aki korábban Simándi Szelim helyébe lépett.
	Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	47/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
	A BSC 1924 Kft. Felügyelő Bizottságába Budaörsi Önkormányzat által javasolt tag – KMISB
	6.) A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház státuszainak módosítása

	Vágó Csaba: Ismerteti az előterjesztést. A kiinduló pont az, hogy a kisvállalkozókra ráboruló KATA krízis, az valamilyen módon a városi intézményrendszerben is érezteti a hatását. Ezt próbálják orvosolni. Úgy tűnik az önkormányzatnak és a korábbi vállalkozók számára is kedvezőbb, hogyha státuszba kerülnek, mert lehet hogy anyagilag nem járnak jobban, de legalább biztosított az, hogy többe nem fog kerülni a kevesebb jövedelmük a következő évben.
	dr. Czuczor Gergely: Kérdezi, hogy ez az önkormányzatnak egy költségnövekedést jelent-e?
	Vágó Csaba: Egy enyhe költségnövekedés van, de nem jelentős. Egyébként az intézmény költségvetése biztosítja idén.
	Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	48/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
	A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház státuszainak módosítása
	7.) A Budaörsi Latinovits Színház státuszainak módosítása

	Vágó Csaba: Ismerteti az előterjesztést. Van néhány olyan szakma, aminél az, hogy KATA-s vállalkozóként tudták a feladatot ellátni, ez a színészekre kiemeleten igaz. Egy színész általában, még ha egy színházi társulat tagja is, emellett rengeteg mellékszereplést vállal, felkérésnek tesz eleget, szinkronszínészként is tevékenykedik, ami gyakorlatilag azt jelenti, hogy 2011 óta a legkedvezőbb forma a KATA adózás volt. Ez egyik pillanatról a másikra felborult. Azt kellett volna végig nézni, hogy a Latinovits társulatának egy része a színészek oldaláról elmegy, mert ilyen feltételek mellett nem tudja vállani. Lényegében 30-40 %-kal többe került volna számukra a KATA megszűnését követő bármilyen átalányadózási forma. A város jelentős költségvetési forrást nem tud áldozni, hogy a KATA krízisbe kerülő vállalkozási formájukat egyik pillanatról a másikra elvesztő entitásoknak a kárát megtérítse. Ezért hosszas egyeztetés után arra jutottak, hogy a Latinovits Színház a meglévő költségvetési forrásaiból szigorú gazdálkodással és megtakarítással a következő év január 30-ig azt vállalja, hogy amennyiben azt a 12 főt – aki döntő többségében színész – határozott időtartamú munkaviszonnyal az önkormányzat a Színházhoz köti, akkor ennek a forrás oldalát a saját takarékoskodásával előteremti. Valamilyen megoldást kellett találni a helyzetre, hiszen közben elindult az évad, 3 darabot be szeretnének mutatni és ezeket a színészekkel el kell játszani. Csak ha ők elmennek, akkor egyik pillanatról a másikra a Latinovits Színház repertoárja bedől. Ugyan nem tudják mit hoz a jövő, de legalább január 30-ig lássanak előre.
	dr. Czuczor Gergely: Ez a 12-13 fő egyharmadával növeli az álláshelyek számát. Kérdezi, hogy ez a 12 fő máshol nem volt foglalkoztatva, csak a Budaörsi Latinovits Színházban. Ők rendelkeznek-e az idejükkel, vagy más színházban is játszanak-e. Azt érti, hogy a terheket teljes egészében a színház vállalja, de a többi színház hozzátesz-e majd, lehet-e valamilyen kooperációt kiépíteni.
	Vágó Csaba: Alapvetően a színházi társulat egy összeszokott közösség, ennek a tagjai szerepelnek a 12 fő álláshelyben. Alapvetően az idejük nagy részét a Latinovits Színházban töltik, de természetesen lehet az mondani, hogy némelyikük a Vörösmarty Színházban haknizik, látnak el meghívott előadói feladatokat, de ehhez a társulathoz tartoznak. Mondhatnánk azt a Vörösmarty Színháznak, hogy alkalmazza ő és majd beszállnak, de a dolog nem erről szól. Arról szól, hogy néhány év alatt felépült egy olyan színházi társulat, akiknél bármelyik tagnak az elvesztése is komoly drámát tud okozni. Minden egyes színész, minden egyes színpadtechnikus elvesztése komoly dráma. Dobhatják a Vörösmarty Színházra ennek a terhét, aki egyébként nem fog kinyitni az évad első két hónapjában, mivel nem tudja kifizetni a rezsit. Ilyen módon mondhatják, hogy fizessenek ők is, de ez nem méltányos, mert jelenleg ők a mi színészeink. Ráadásul abba a helyzetbe kerültek, hogy egy adóév közepén rúgták ki alóluk a sámlit. Gyakorlatilag a 12 fő elvesztése lefejezné a Színházat. A Színháznak olyan betöltetlen álláshelyeiből és dologi kiadásaiból vannak lehetőségei, hogy bizonyos financiális oldalt ebbe be tudjon tenni, ami gyakorlatilag azt jelenti, hogy ez a város költségvetése szempontjából nem okoz drámát. Ugyanakkor tudni kell, hogy az eddigi megbízotti státusznak a pénzügyi fedezete is ebbe épül be. Gyakorlatilag a többletköltségeket kell dologiból és egyebekből fizetni.
	Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	49/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat

	Vágó Csaba: Ismerteti az előterjesztést.
	Zsák András: Javasolja, hogy a határozati javaslat egészüljön ki az alábbival: „Ruppel Irén intézményvezető tartós távolléte idejére”.
	Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra a módosított határozati javaslatot, melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	50/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat

	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez kérdés, észrevétel nem érkezett. Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	51/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat

	Felelős: Polgármester
	Laczik Zoltán elnök: A továbbiakban áttérnek a zárt ülésre. A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül. Zárt ülésen hozott határozat száma:
	52/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat
	53/2022. (IX.07.) KMISB sz. határozat


